
 

 

 

 

 

 

 

ARTERRA WINES CANADA GROWS ITS FOOTPRINT IN THE NIAGARA REGION 

WITH THE ACQUISITION OF VIN FIRST, A LEADING PACKAGING COMPANY 

 

Mississauga, ON (June 7TH, 2021) – Arterra Wines Canada, Inc. (AWC) announced today they have 

acquired Vin First Inc., located in St. Catharines, Ontario. 

VinFirst is a leading Canadian canning and Tetra™ packaging company, specializing in the beverage-

alcohol industry with a passion for seeing wines, ciders and cocktails embraced in these exciting new 

formats.  

“We’re proud to join the team at Arterra because of both their deep-rooted history in the Canadian wine 

industry, but with similar values, they are committed to carrying on our vision of innovating packaging 

solutions to meet consumer needs,” said Kevin Ruddle, vice president, operations, Vin First, Inc.   

The addition of VinFirst into the Arterra family of companies, allows them to continue to diversify 

packaging of consumers’ favourite brands, like Bodacious, BASK, Naked Grape, Growers Cider, Good 

Fortune and In Good Order, in cans and Tetra™ convenient and portable formats, people are looking for.  

With roots in the Niagara region for over 140 years, Arterra Wines Canada, a leading Canadian wine 

company, is proud to continue to invest and expand their local footprint.  

“By purchasing VinFirst, we are continuing to grow our capabilities in cans and Tetra packaging to 

innovate and meet our consumers’ needs,” said Jay Wright, president, Arterra Wines Canada, Inc. “as a 

leading Canadian company, it’s important for us to continue to invest in the local community and to 

support the growth of the Ontario wine industry.”  
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About Arterra Wines Canada, Inc. 

Arterra Wines Canada, Inc. is the country’s leading producer and marketer of award-winning, globally 

recognized Canadian and imported wines.  

With roots dating back to the original Niagara Falls Wine Company in 1874, Arterra’s family of wines has 

grown to include over 100 wine brands, including seven of the top 20 brands in Canada: Jackson-Triggs, 

Inniskillin, Sawmill Creek, Wallaroo Trail, Woodbridge by Robert Mondavi, Ruffino and Kim Crawford. In 
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the last five years, the company’s portfolio has received over 1,500 accolades and awards in national and 

international wine competitions. 

Headquartered in Mississauga, Ontario, Arterra operates nine wineries across the country, with over 

1,700 acres of premium vineyards in Canada’s wine regions. Arterra also owns the Wine Rack stores in 

Ontario and sells wine kits for winemaking through its RJS Craft Winemaking brand. It employs 

approximately 2,000 full-time and part-time staff across the country.  

For more information about Arterra Wines Canada, Inc., visit www.arterracanada.com. 

About Vin First Inc. 

Located in St. Catharines, Ontario, Vin First Inc. is a leading canning company with ownership of 

TetraPak™ assets utilizing the Tetra Prisma™ packing line for beverage alcohol. A passion for seeing the 

beverage-alcohol products embraced in exciting formats, is the common denominator for the people at 

VinFirst. Their collective experience in the science of packaging, marketing and quality control, offers a 

team of innovative thinkers unrivalled in the industry.  

For more information about Vin First, visit www.vinfirst.com  

For media inquiries, please contact: 

Michelle Saba 

Arterra Wines Canada, Inc. 

416-209-2078 

michelle.saba@arterracanada.com 

OR  

media@arterracanada.com 
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VINS ARTERRA CANADA ACCROÎT SA PRÉSENCE DANS LA RÉGION DU 

NIAGARA AVEC L’ACQUISITION DE VIN FIRST, UNE ENTREPRISE 

D’EMBALLAGE DE PREMIER PLAN 

 

Mississauga (Ontario), le 7 juin 2021. – Vins Arterra Canada, Inc. a annoncé aujourd’hui qu’elle a fait 

l’acquisition de Vin First Inc., située à St. Catharines, en Ontario. 

Vin First est une entreprise canadienne de mise en canette et d’emballage Tetra Pak® de premier plan, 

spécialisée dans l’industrie des boissons alcoolisées et passionnée par l’idée de présenter les vins, 

cidres et cocktails dans de nouveaux formats intéressants.  

« Nous sommes fiers de nous joindre à l’équipe d’Arterra en raison de son histoire profondément ancrée 

dans l’industrie vinicole canadienne, mais aussi parce que nous partageons des valeurs similaires, et 

qu’elle s’engage à poursuivre notre vision d’innovation en matière de solutions d’emballage pour 

répondre aux besoins des consommateurs », a déclaré Kevin Ruddle, vice-président, Opérations, Vin 

First Inc. 

L’arrivée de Vin First dans la famille d’entreprises Arterra permet à cette dernière de continuer à 

diversifier le conditionnement des marques préférées des consommateurs, comme Bodacious, BASK, 

Naked Grape, Growers Cider, Good Fortune et In Good Order, dans des canettes et des formats 

Tetra Pak® pratiques et faciles à transporter que les gens recherchent.  

Enracinée dans la région du Niagara depuis plus de 140 ans, Vins Arterra Canada, une entreprise 

vinicole canadienne à la tête de l’industrie, est fière de continuer à investir et à étendre sa présence 

locale.  

« En achetant Vin First, nous continuons à développer nos capacités en matière d’emballage en canettes 

et en briques alimentaires afin d’innover et de répondre aux besoins de nos consommateurs », a déclaré 

Jay Wright, président de Vins Arterra Canada, Inc. « En tant qu’entreprise canadienne de premier rang, il 

est important pour nous de continuer à investir dans la communauté locale et de soutenir la croissance 

de l’industrie vinicole ontarienne. »  
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À propos de Vins Arterra Canada, Inc. 

Vins Arterra Canada, Inc. est la plus importante entreprise de production et de commercialisation de 

vins canadiens et importés, primés et reconnus à l’échelle internationale au Canada.  
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La famille de vins Arterra, dont les racines remontent à la première Niagara Falls Wine Company en 

1874, s’est continuellement agrandie et compte aujourd’hui plus de 100 marques de vin, dont sept des 

vingt marques les plus populaires au pays : Jackson-Triggs, Inniskillin, Sawmill Creek, Wallaroo Trail, 

Woodbridge by Robert Mondavi, Ruffino et Kim Crawford. Au cours des cinq dernières années, la gamme 

de produits de la compagnie a récolté plus de 1 500 récompenses et prix octroyés lors de concours des 

vins nationaux et internationaux. 

Basée à Mississauga, en Ontario, Arterra exploite neuf domaines vinicoles partout au pays et plus de 

690 hectares de vignobles de prestige dans les régions vinicoles du Canada. Arterra est également 

propriétaire des magasins Wine Rack en Ontario et vend des trousses de vinification sous sa marque 

RJS Craft Winemaking. D’un océan à l’autre, l’entreprise dispose d’un personnel d’environ 

2 000 employés à temps plein et à temps partiel.  

Pour plus de renseignements au sujet de Vins Arterra Canada, Inc., consultez le site 

www.arterracanada.com. 

À propos de Vin First Inc. 

Située à St. Catharines, en Ontario, Vin First Inc. est une entreprise de mise en canette de premier plan 

qui possède des actifs Tetra Pak® et qui utilise la gamme d’emballage Tetra Prisma® pour les boissons 

alcoolisées. Le dénominateur commun des membres de Vin First est la passion de voir les produits de 

boissons alcoolisées adoptés dans des formats intéressants. Leur expérience collective dans la science 

de l’emballage, le marketing et le contrôle de la qualité constitue en somme une équipe de penseurs 

innovants sans équivalent dans le secteur.  

Pour plus d’informations sur Vin First, visitez le site www.vinfirst.com (en anglais).  

Pour toute demande de renseignements des médias, veuillez communiquer avec : 

Michelle Saba 

Vins Arterra Canada, Inc. 

416-209-2078 

michelle.saba@arterracanada.com 

OU  

media@arterracanada.com 
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